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Stále mám v paměti svoji první lekci češtiny. Slova zněla divně a já nerozuměl ani jednomu z nich. 

Říkal jsem si, proč mě vlastně nutí učit se takový ošklivý jazyk, když já jsem přece přijel studovat 

medicínu? Zanedlouho potom jsem pochopil, že bez češtiny bych nebyl schopen komunikovat s 

pacienty, pořád bych jedl krokety na oběd a neustále by mě okrádali na faktuře plynu, které jsem 

absolutně nerozuměl. Ovšem pravdou je, že i přes to všechno pouze málo studentů dosáhne určité 

úrovně znalosti českého jazyka. Co je tedy špatně s naším systémem? Proč nejsou zahraniční 

studenti motivováni učit se jazyk země, ve které žijí? Pojďme se společně naučit něco z mé osobní, 9 

let trvající cesty, ve které se čeština stala z nejneoblíbenějšího předmětu tím nejdůležitějším 

nástrojem.  

 

 


